

Date: 18th of March 2023

Subject : Board candidates briefs

تاريخ: 18 /مارس /2023م
الموضوع / نبذة عن المترشحين لعضوية المجلس

1. Sheikh/ Ahmed bin Abdullah SAID AL RAWAS

1. الشيخ / أحمد بن عبدالله سعيد الرواس

He held position of Director General in the Royal Court. He is a Vice Chairman of Dhofar Foods investment Company. . He has more than 39 years of experience in the public and private sector. And chairman of the Board of Directors of Salalah Mills Company. Sheikh Ahmed holds a BA in Politics and Economics from the American University.

شغل منصب المدير عام بديوان البلاط السلطاني ونائب رئيس مجلس إدارة شركة ظفار للأغذية والاستثمار ورئيس مجلس إدارة في شركة مطاحن صلالة ويتمتع بخبرة لأكثر من 39 سنة في القطاع الخاص في مجال الإستثمار والصناعة. الشيخ أحمد حاصل بكالوريوس علوم السياسة والاقتصاد من الجامعة الأمريكية

2. Mr. Saed Saif Nasser Al Sadi works as Director of Asset Management in the Ministry of Finance with more than 20 years of experience. He holds a master's degree in financial management from the UK, and he has held several directorship in public companies. For example, Vice Chairman of the Board of Directors of Oman and Emirates Investment Holding Company.

2. الفاضل / ساعد بن سيف ناصر السعدي

يعمل الفاضل / ساعد بن سيف بن ناصر السعدي كمدير لدائرة إدارة الأصول في وزارة المالية وبخبرة تزيد عن 20 سنة حيث أنه حاصل على مؤهل الماجستير في الإدارة المالية من جامعة هال بالمملكة المتحدة، كما أنه يشغل عدة مناصب في مجالس إدارات الشركات العامة ، ومن بينها نائب رئيس مجلس إدارة شركة عمان والإمارات للاستثمار القابضة.

3. Engineer / Abdulrahman bin Abdullah Awad Barham. He is the CEO of Al Madina Real Estate Company. He has more than 25 years' experience in the field of management and planning of projects. He is the Chairman of the Board of Directors of the Al Madina International for Fresh Food Company and Telal Company for Development and He is a Vice Chairman of Al Madina Takaful. Educational background:- Mechanical Engineering Architectural Engineering Civil Engineering

3. المهندس / عبدالرحمن بن عوض عبدالله برهام

يشغل المهندس / عبدالرحمن بن عوض عبدالله برهام حالياً منصب الرئيس التنفيذي لشركة المدينة العقارية ويتمتع بخبرة عملية أكثر من 26 سنة في إدارة وتخطيط المشروعات وهو رئيساً لمجلس إدارة شركة المدينة الدولية للمواد الغذائية الطازجة وعضو مجلس إدارة شركة تلال للتطوير ونائب رئيس مجلس إدارة شركة المدينة تكافل. المؤهلات العلمية :- مهندس ميكانيك مهندس معماري مهندس مدني

4. M.R Ahmed Said Mustahil Al Mashani Bachelor's in Business Administration from Staffordshire University Works as Executive Manager at Muscat Overseas Group Board of Director at Sohar Bank International SAOG Board of Director at Oman Investment & Finance SAOG Works at many Government sectors

4. الفاضل / أحمد بن سعيد مستهليل المعشني

البكالوريوس في إدارة اعمال من جامعة ستافورد دشاير وعمل مدير تنفيذي في مجموعة مسقط أوفريسي و عضو مجلس الإدارة في بنك صحار الدولي و عضو مجلس الإدارة في عمان للاستثمار والتمويل و عمل في عدة وظائف بالقطاع الحكومي

5. Sheikh/ Musallam bin Ali Mohamed Mashani. Bachelor Social Science from Yemen Finalizing Master in Political & International Relation science MG Director of Planning and GM of Ministry Office Salalah Shura Council Member for 5th & 6th terms Ex-State Council Member & Vice Chairman of Arab Parliament Member of Board for Several SAOG Companies Vice Chairman of Dhofar Poultry Co

5. الشيخ / مسلم بن علي محمد المعشني .

بكالوريوس علم الاجتماع من جامعة صنعاء باليمن ماجستير ملحق بجامعة بورسعيد علوم سياسة وعلاقات دولية مدير مكتب الوزير بصلالة ومدير دائرة التخطيط والمتابعة عضو مجلس الشورى للفترة الخامسة والسادسة عضو سابق بمجلس الدولة ونائب رئيس البرلمان العربي عضو مجلس الإدارة للعديد من الشركات نائب رئيس مجلس الإدارة لشركة دواجن ظفار ش.م.ع.ع.

6. Sheik/ Yasser Saeed bin Abdullah Alrawas
- الفاضل / ياسر بن عبدالله سعيد الرواس
- Sheikh Yasir Abdullah Al Rawas is a member of the Board of Directors of Al Rawas Holding and Kunooz Oman Holding, Salalah Mills and Deputy Chairman of Oman Packaging Company and the Managing Director of Al Reseat Middle East Co., and Salalah Flour Mills Company, He has more than 20 years of executive experience. He holds a bachelor's degree in business administration and marketing from the University of Bedfordshire, UK
- الشيخ ياسر عبدالله الرواس عضو في مجلس إدارة شركة الرواس القابضة وشركة مطاحن صلالة ونائب رئيس مجلس إدارة شركة عمان للتغليف. والمدير التنفيذي لشركة الراسيات الشرق الأوسط، وعضو بشركة كنوز عمان القابضة وشركة مطاحن صلالة. لديه أكثر من ٢٠ عاماً من الخبرة التنفيذية وهو حاصل على شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال والتسويق من جامعة بيدفوردشير بالمملكة المتحدة.
7. Mr. Said Hilal Ahmed Al Habsi.
- الفاضل/ سعيد بن هلال احمد الحبسي.
- industry experience in finance and investments, and has spent a considerable amount of time in two of the most prestigious Investment Funds in Oman. Said Al Habsi, Investment Director at Oman Investment Authority (OIA), holds MBA and Bachelor of Finance. Previously, he worked for Oman Investment Fund (OIF), and Ministry of Defense Pension Fund holding various senior posts in Investment and Finance fields. Said is a certified professional accountant. He is also a Board member Salalah Mills SAOG, and Unbar Capital SAOC. SAID has attended a host of Specialized Executive Management Development Programs at International Institutes of worldwide repute including, IMD, Columbia Business School and Cambridge University Judge Business School. He has also participated in National Leadership Program that is organized by Royal Academy of Management. With experience of more than 20 years, SAID has extensive in-depth knowledge of global financial markets and investments.
- يشغل الفاضل سعيد بن هلال الحبسي منصب مدير الاستثمار في جهاز الاستثمار العماني صندوق الثروة السيادي في سلطنة عُمان، كما عمل سابقاً لصالح الصندوق العماني للاستثمار وصندوق تقاعد وزارة الدفاع، حيث تقلّد العديد من المناصب العليا في مجالات الاستثمار والمالية. وهو حاصل على درجة بكالوريوس العلوم في المالية، وعلى درجة الماجستير في إدارة الأعمال، وهو كذلك محاسب مهني معتمد. وهو أيضا عضو مجلس إدارة في شركة مطاحن صلالة ش.ع.ع، وشركة أوبار كابيتال ش.ع.م.م. حضر الفاضل سعيد الحبسي مجموعة من برامج تطوير الإدارة التنفيذية المتخصصة لدى عدد من المؤسسات الدولية ذات السمعة العالمية مثل، المعهد الدولي لتطوير الإدارة IMD ، جامعة كولومبيا في نيويورك، و جامعة كامبريدج في بريطانيا، كما شارك في البرنامج الوطني للقيادات التنفيذية الذي تنظمه الأكاديمية السلطانية للإدارة. وبفضل خبرته الطويلة التي تمتد لأكثر من 20 عاماً، فإن الفاضل سعيد الحبسي يتمتع بمعرفة واسعة وعميقة في قطاع الأعمال والاستثمار في الأسواق المالية العالمية.
8. Mr. Nasser Ahmed Musallam Al Maashani.
- الفاضل/ ناصر بن مسلم أحمد المعشني
- have more than 23 years of experience in the social protection sector, where I held various administrative positions, including the position of Director of the General Authority for Social Insurance - Dhofar Governorate, and I also have many different participations in seminars, conferences and training programs related to retirement systems, and I am a member of the Council Management of public Authority for social insurance during the period (2017-2023). – I have a Bachelor's degree in Insurance from Kuwait University. I also have the ability to encourage achievement, diversity and integration, manage the work team and motivate workers, work collaboratively, make decisions, influence people, motivate them and encourage them to achieve their goals. I also have skills in project management professional. That serve the public interest.
- لديه خبرة تزيد عن 23 سنة في قطاع الحماية الاجتماعية ، وأشغل حالياً مدير الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية – بمحافظة ظفار، و لدي العديد من المشاركات المختلفة من الندوات والمؤتمرات والبرامج التدريبية المتعلقة بأنظمة التقاعد .
- عضو مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة خلال الفترة (2017-2023) م . حاصل على شهادة البكالوريوس في التأمين من جامعة الكويت ، كما لدي القدرة على تشجيع الإنجاز، والتنوع والاندماج ، وإدارة فريق العمل وتحفيز العاملين، والعمل التعاوني ، وصنع القرارات، والتأثير في الناس وتحفيزهم وتشجيعهم على تحقيق أهدافهم ، كما لدي مهارات في إدارة المشاريع المختلفة التي تخدم المصلحة العامة .

